

iDANCE® 榮譽贊助

二零一四年 第五屆 全港學生

數學 比賽

The Fifth Hong Kong Maths Open 2014 Proudly Sponsored By i Dance

參賽組別 Groups

中文數學 Chinese Maths
英文數學 English Maths

幼稚園K2組、幼稚園K3組、小學一年級、小學二年級、小學三年級、
小學四年級、小學五年級及小學六年級
Kindergarten 2, Kindergarten 3, Primary 1, Primary 2, Primary 3, Primary 4, Primary 5 and Primary 6

獎項 Prizes

總冠軍獎盃及證書、一級榮譽證書、二級榮譽證書、三級榮譽證書
Trophies and Certificates for Overall Champions, Certificates for 1st Class Honours, 2nd Class Honours and 3rd Class Honours

比賽日期 Date

2014年9月21日(星期日)
21st September, 2014 (Sunday)

比賽時間 Time

請瀏覽 www.facebook.com/RSQRedSquare，大會亦會以電郵通知確認參賽項目
Time is posted on www.facebook.com/RSQRedSquare All contestants will receive confirmation emails

比賽地點/領獎地點 Venue

Red Square Education Centre 黃埔新天地第十期尖子坊地下九號舖
Red Square Education Centre, Shop No. 9, G/F, Wiz Zone, Site 10, Wonderful Worlds of Whampoa

領取獎項日期 Prizes Collection

2014年10月20日至11月19日
20th October - 19th November, 2014

報名日期 Registration Deadline

即日起至2014年9月13日止
13th September, 2014

費用 Registration Fee

港幣250元正
HK\$250

報名方法 Registration Methods

郵遞 By mail

請將抬頭註明「Red Square Education Centre」的劃線支票連同填妥表格，寄往九龍黃埔花園黃埔新天地第十期尖子坊地下九號舖 Red Square Education Centre。
信封背面註明「二零一四年第五屆全港學生數學比賽」及緊記在支票背後寫上參賽者姓名及聯絡電話號碼。
Send the completed registration form with a crossed cheque payable to "Red Square Education Centre" to Shop No. 9, G/F, Wiz Zone, Site 10, Wonderful Worlds of Whampoa, Whampoa Garden, Kowloon.
Please mark "Hong Kong Maths Open 2014" on the envelope, and note the student's name and contact phone number on the back of the cheque.

親身報名 In person

請填妥表格連同現金或支票，親身交予 Red Square Education Centre。
Bring the completed registration form with a crossed cheque payable to "Red Square Education Centre".

查詢電話 Enquiry

2142 1068 (電郵: enquiry@redsquare.edu.hk)
21421068 (email: enquiry@redsquare.edu.hk)

Find us on: **facebook.**



參賽者在比賽當日均獲贈禮品一份
Contestants will receive a gift pack on the day of the contest.

參賽者需自備文具及顏色筆
Contestants need to bring stationery and coloured pencils

《條款及細則 Terms & Conditions》
參賽者一經報名，不得更改比賽項目、比賽日期及時間。若參賽者未能如期出席比賽，將被視為放棄參賽資格。已繳費用恕不退還。
Contestants should abstain the contest as scheduled.

若比賽前兩小時，天文台已發出黑色暴雨警告信號或懸掛八號(或以上)風球，或預告兩小時後將會改掛上述信號，當天比賽將會取消。請密切留意主辦機構於Facebook上之網頁(www.facebook.com/RSQRedSquare)之最新公佈。比賽安排則由主辦機構人員另行通知。
If typhoon signal No. 8 or above/black rainstorm warning is hoisted 2 hours before the competition, the competition will be cancelled. Please stay tune to Red Square Education Centre page on Facebook (www.facebook.com/RSQRedSquare) for updates. Cancelled competition will be postponed. Contestants will be informed for further arrangement.

比賽結果及得獎名單會於Facebook (www.facebook.com/RSQRedSquare)內公佈。
The list of prize-winners will be posted on Facebook (www.facebook.com/RSQRedSquare).

獎品不得兌換現金或轉讓他人。主辦機構保留更改獎品的權利，毋須另行通知。
The prize is not transferrable. No part of a prize can be exchanged for cash or any other prizes.

主辦機構有權要求得獎者出示身份證明文件作核對身份之用。
Red Square Education Centre reserves the right to request the contestant's production of identification documents for identification purposes.

參賽者必須遵守主辦單位的比賽規則及條款，否則會取消參賽或得獎資格。
Failure to comply with these terms and conditions may result in disqualification from the contest.

主辦機構可隨時對上述之條款及細則作出修改而毋須另行通知，如有任何爭議，主辦機構保留法庭之最終決定權。
Red Square Education Centre reserves the right to amend these Terms and Conditions at any time, for any reason, without notice.

主辦機構 Organiser **RSQ Red Square Education Centre** 榮譽贊助 Honourary Patron **iDANCE** IDANCE.com.hk

RSQ Red Square Education Centre Website www.RedSquare.edu.hk Facebook www.facebook.com/RSQRedSquare 2142 1068

Whampoa Garden 黃埔新天地尖子坊 Kowloon City 九龍城聯合道增輝樓 Mei Foo 美孚第四期平台

i Dance 榮譽贊助二零一四年第五屆全港學生數學比賽(參加表格)

The Fifth Hong Kong Maths Open 2014 Proudly Sponsored By iDance (Registration Form)

參賽者姓名: (中文) _____ (英文) _____ 性別: _____
Name of Contestant Chinese English Gender

就讀學校: _____ 2014年度將升讀班級: _____ 聯絡電話: _____
School Grade in Sept 2014 Contact Phone

電郵: _____ 通訊地址: _____
Email Correspondence Address

參加項目 Contest Category

<input type="radio"/> 幼稚園K2組中文數學 Kindergarten 2 (Chinese Maths)	<input type="radio"/> 幼稚園K2組英文數學 Kindergarten 2 (English Maths)	<input type="radio"/> 幼稚園K3組中文數學 Kindergarten 3 (Chinese Maths)	<input type="radio"/> 幼稚園K3組英文數學 Kindergarten 3 (English Maths)	<input type="radio"/> 小學一年級中文數學 Primary 1 (Chinese Maths)	<input type="radio"/> 小學一年級英文數學 Primary 1 (English Maths)
<input type="radio"/> 小學二年級中文數學 Primary 2 (Chinese Maths)	<input type="radio"/> 小學二年級英文數學 Primary 2 (English Maths)	<input type="radio"/> 小學三年級中文數學 Primary 3 (Chinese Maths)	<input type="radio"/> 小學三年級英文數學 Primary 3 (English Maths)	<input type="radio"/> 小學四年級中文數學 Primary 4 (Chinese Maths)	<input type="radio"/> 小學四年級英文數學 Primary 4 (English Maths)
<input type="radio"/> 小學五年級中文數學 Primary 5 (Chinese Maths)	<input type="radio"/> 小學五年級英文數學 Primary 5 (English Maths)	<input type="radio"/> 小學六年級中文數學 Primary 6 (Chinese Maths)	<input type="radio"/> 小學六年級英文數學 Primary 6 (English Maths)		

Please indicate the grade of the student in September 2014.

家長/監護人姓名: _____ 報名日期: _____ 簽署: _____
Name of Parent/Guardian Date of Registration Signature